

ABOUT YOU Holding SE  
Entsprechenserklärung  
gemäß § 161 AktG

Gemäß § 161 Abs. 1 Satz 1 AktG haben der Vorstand und Aufsichtsrat der ABOUT YOU Holding SE mit Sitz in Hamburg („ABOUT YOU“) jährlich zu erklären, dass den vom Bundesministerium der Justiz im amtlichen Teil des Bundesanzeigers bekannt gemachten Empfehlungen der „Regierungskommission Deutscher Corporate Governance Kodex“ entsprochen wurde und wird oder welche Empfehlungen nicht angewendet wurden oder werden und warum nicht.

Die letzte Entsprechenserklärung von Vorstand und Aufsichtsrat von ABOUT YOU erfolgte im August 2021. Seit diesem Zeitpunkt hat ABOUT YOU sämtlichen im amtlichen Teil des Bundesanzeigers am 20. März 2020 bekannt gemachten Empfehlungen der „Regierungskommission Deutscher Corporate Governance Kodex“ in der Fassung vom 16. Dezember 2019 („DCGK 2020“) mit Ausnahme der erklärten Abweichungen, entsprochen.

Am 28. April 2022 wurde durch die „Regierungskommission Deutscher Corporate Governance Kodex“ eine neue Kodexfassung vorgelegt, die am 27. Juni 2022 im amtlichen Teil des Bundesanzeigers bekannt gemacht worden ist („DCGK 2022“). Vorstand und Aufsichtsrat von ABOUT YOU erklären, dass ABOUT YOU den Empfehlungen des DCGK

ABOUT YOU Holding SE  
Declaration of Compliance  
pursuant to § 161 AktG

Pursuant to section 161 (1) sentence 1 of the German Stock Corporation Act (*Aktiengesetz*, AktG), the Management Board and the Supervisory Board of ABOUT YOU Holding AG with registered office in Hamburg („ABOUT YOU“), must declare annually that the recommendations of the “Government Commission on the German Corporate Governance Code” published by the Federal Ministry of Justice (BMJ) in the official section of the Federal Gazette (*Bundesanzeiger*) have been and are being complied with, or which of the Code’s recommendations have not been applied or are not being applied and the reasons therefor.

The last Compliance Statement by the Management Board and the Supervisory Board of ABOUT YOU was made in August 2021. Since that time, ABOUT YOU has complied with all recommendations of the “Government Commission on the German Corporate Governance Code” in the version as of 16 December 2019 published in the official section of the Federal Gazette on 20 March 2020 (“DCGK 2020”), except for the declared deviations.

On April 28, 2022, the “Government Commission on the German Corporate Governance Code” presented a revised version of the Code, which was published in the official section of the Federal Gazette on 27 June 2022 (“GCGC 2022”). The Management Board and the Supervisory Board of ABOUT YOU declare that ABOUT YOU has complied with the recommendations of the GCGC

2022 entsprechen hat und ihnen auch künftig entsprechen wird.

Hamburg, im Juli 2022

Der Vorstand und der Aufsichtsrat der ABOUT YOU Holding SE

2022 and will continue to comply with them in the future.

Hamburg, July 2022

The Management Board and the Supervisory Board of ABOUT YOU Holding SE